Сопровождение к десятинам:                     09.21.25.  Sunday  12:00 Р.М.
An accompaniment to tithes:

Бог мой да восполнит всякую нужду вашу, по богатству Своему в славе, Христом Иисусом (Флп.4:19).

And my God shall supply all your need according to His riches in glory by Christ Jesus. (Philippians 4:19).

Как часто, чтобы восполнить свои нужды или свои законные на наш взгляд желания, мы обращались к этим местам Писания, беря за основание мысль, что Бог желает, чтобы всякая наша нужда была восполнена, по имеющемуся у Него богатству славы.

Often times, when wanting to fulfill our needs or our desires we turned to these places of Scripture, taking us a foundation the thought that God wants all of our needs to be fulfilled, according to His riches in glory.

Однако мы мало придавали значение орудию, через которое Бог обязался восполнять нашу всякую нужду: «Ибо все обетования Божии в Нем "да" и в Нем "аминь", - в славу Божию, через нас (2.Кор.1:20)». 

However, we paid little attention to the weapon through which God promised to fulfill our every need. “For all the promises of God in Him are “yes” and in Him “amen” – to the glory of God, through us.” (2 Corinthians 1:20).

А также, той среде и той атмосфере, в которой Бог обязался восполнять нашу всякую нужду: «Воздайте Господу славу имени Его. Возьмите дар, идите пред лице Его, поклонитесь Господу в благолепии святыни Его (1.Пар.16:29).». 

As well as the midst and atmosphere in which God promised to fulfill our every need: “Give to the Lord the glory due His name; Bring an offering, and come before Him. Oh, worship the Lord in the beauty of holiness!” (1 Chronicles 16:29).

Другими словами, говоря: Бог, обязался восполнять всякую нужду нашу, если мы находимся под Его сенью, в лице человека, облечённого полномочиями отцовства Бога, когда он благословляет нас именем Бога, принимая наши святыни. 

In other words, God promised to fulfill our every need if we are found under His living shadow in the face of the person clothed in the powers of the fatherhood of God, when he blesses us with the name of God, accepting our holiness.

Воздавать славу имени, являясь пред Лице Его, с пустыми руками означает – произносить праздные слова, за которые грядёт гнев Бога.

To give glory to His name, before His Face, with empty hands means – to speak idle words, for which God’s wrath is coming.

Если вы не послушаетесь и если не примете к сердцу, чтобы воздавать славу имени Моему, говорит Господь Саваоф, то Я пошлю на вас проклятие и прокляну ваши благословения, и уже проклинаю, потому что вы не хотите приложить к тому сердца (Мал.2:2).

If you will not hear, And if you will not take it to heart, To give glory to My name," Says the Lord of hosts, "I will send a curse upon you, And I will curse your blessings. Yes, I have cursed them already, Because you do not take it to heart. (Malachi 2:2).


2

